

Εκκλησία Εισοδίων της Θεοτόκου, χωριό Προυζίνινο, 1804, περιφέρεια του Γιαροσλάβλ, Ρωσία. Χτίστηκε το 1804 με τα έξοδα των ενοριτών στη θέση των δύο ξύλινων ναών που ήταν γνωστοί από τον 17ο αι. Πεντάτρουλλος πέτρινος ναός με ξεχωριστό πολυεπίπεδο καμπαναριό. Ο ναός έχει τέσσερεις θρόνους: αφιερωμένο στα Εισόδια της Θεοτόκου, στην εικόνα της Παναγίας του Βλαντίμιρ, στην Μεταμόρφωση του Κυρίου, στην Αγία Ζωοποιό Τριάδα. Έκλεισε το 1943. Το 1993 παραδόθηκε στην Ορθόδοξη εκκλησία της Ρωσίας και αναστηλώνεται. Συντεταγμένες: 57.294249, 40.169105.

---

The church of the Entry of the Mother of God, village of Pruzinino, 1804, Yaroslavl province, Russia. It was built in 1804 at the expense of the parishioners in the place of the two wooden churches that were known since the 17th century. A five-cupola stone church with separate multi-level bell-tower. The church has four thrones: dedicated to the Entry of the Mother of God, to the icon 'Virgin of Vladimir', to the Transfiguration of the Lord, to the Life-Giving Trinity. It was closed down in 1943. In 1993 it was given to the Orthodox Church of Russia and is now being restored. Coordinates: 57.294249, 40.169105.

---

Введенский храм, д. Пружинино, 1804, Гаврилов-Ямский район, Ярославская область, Россия. Построен в 1804 г. средствами прихожан на месте двух деревянных храмов, известных с XVII в. Пятиглавый каменный храм с отдельно стоящей ярусной колокольней. В храме четыре престола: во имя Введения во храм Пресвятой Богородицы; во имя Владимирской иконы Божией Матери; во имя Преображения Господня; во имя Святой Живоначальной Троицы. Закрыт в 1943 г. В 1993 г. передан Русской Православной Церкви и восстанавливается. Координаты: 57.294249, 40.169105 Проезд: Трасса Р-79 Ярославль-Иваново, не доезжая до Осенева, поворот налево на Митино.